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Zapytanie 

w sprawie: usunięcia roślinności z doliny rzeki Aniołówki 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy i kiedy byłoby 

możliwe usunięcie roślinności porastającej koryto rzeki Aniołówki. Mieszkańcy sąsiednich 

ulic zauważają, że w czasie nawalnych deszczów, które występują w okresie wiosenno-letnim 

poziom wody w korycie tej rzeki podnosi się znacznie. Porastająca je roślinność może 

utrudniać spływ wody i w opinii mieszkańców może stać się przyczyną podtopień.  
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